



Administration communale de Schuttrange

2, Place de l'Église
L-5367 Schuttrange
E commune@schuttrange.lu

T (+352) 35 01 13 - 1
F (+352) 35 01 13 - 259
www.schuttrange.lu

Invitatioun: Chrëschtfeier am Schütter Treff

D'Kommissiou vun der Famill, dem 3. Alter an dem sozialen Uleies invitéiert lech op hir
La Commission de la Famille, du 3e Âge et des Affaires Sociales vous invite à leur
The Family, 3rd Age and Social Affairs Committee invite you to their

Chrëschtfeier - Fête de Noël - Christmas Feast



Mëttwoch / Mercredi / Wednesday
20. Dezember / Décembre / December
15h00 - 18h00
Place de l'Église (ënnert der aler Schoul)

Mat Glühwäin, Chrëschtidagsgebäck an nach vill méi.
Avec du vin chaud, des gâteaux de Noël et beaucoup plus.
With mulled wine, Christmas cakes and much more.



De Schütter Treff ass eng Plaz, wou all Leit aus der Schütter Gemeng sech begéine können. Jiddereen ass wëllkomm fir hei e gemittlechen Nomëttag ze verbréngen. Ugebueder ginn: eng Bibliothéik, Zeitungen an e Computer, Spiller, Kaffi an Téi. All Mëttwochs vu 15.00 bis 18.00 Auer. (ausser Feierdeeg)

Erreecht eis mam Bus 324 an 361 - Arrêt Schuttrange Kiercheplaz (weider Informatiounen kuckt op mobiliteit.lu) a mam gratis Ruffbus Syrdall T. 28 108-39



Le Schütter Treff est un lieu de rencontre pour tous les habitants de la Commune de Schuttrange. Vous êtes les bienvenus d'y passer un agréable après-midi. A votre disposition sont: une bibliothèque, des journaux, un ordinateur, des jeux, café et thé. Tous les mercredis de 15h00 à 18h00. (sauf jours fériés)

Rejoignez nous avec les bus 324 et 361 - Arrêt Schuttrange Kiercheplaz (plus d'informations consultez mobiliteit.lu) et avec le service de navette gratuit "Ruffbus Syrdall" T. 28 108-39

The Schütter Treff is a meeting place for all residents of the commune of Schuttrange. You are welcome to spend a pleasant afternoon there. The Schütter Treff offers: a library, newspapers, a computer, games, coffee and tea. Every Wednesday from 3pm to 6pm. (except public holidays)

Reach us by Bus 324 and 361- Stop "Schuttrange Kiercheplaz" (further information use mobiliteit.-lu) and with the free shuttle service "Ruffbus Syrdall" T. 28 108-39

